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المصطلحات المعرفة 

ملحجرهمحددةمقراتفيالمملكةخارجمنالقادميناستضافةإجراءهو
ً
 
.الخاصةنفقتهمعلىصحيا

حجرللوالمؤهلالسياحة،وزارةقبلمنالمرخصالسياحيالإيواءمرفقهو
.الصحي

.الخاصالطيرانأوالأجنبيةأوالوطنيةالجويًالنقلشركات

:والمقيمللمواطن•
كوروناوسفيرلقاحالجرعاتأكملمن،(توكلنا)تطبيقفي(محصن)حالتهتظهرمنكل
.(أشهر6)عنتزيدلالمدةالمتعافيأوالأولىالجرعةتلقيهبعد(يوما14)أمض ىمنأو

:والمقيمالمواطنلغير•
المعتمدةاللقاحاتبأحد)كورونالقاحجرعاتكاملتلقيهمنذ(يوما14)أكملمن

.ةالصحوزارةتضعهاالتيالمتطلباتوفقذلكيثبتماتقديممع،(بالمملكة

الحجر الصحي المؤسسي 

مقر الحجر الصحي المؤسسي

الناقل الجوي

محصن
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عامةاحكام

قـةنفعلـىالمملكـةخـارجمـنالقادميـنجميـععلـىالمؤسسـيالصحـيالحجـريطبـق
.هـملالمخصـصالمؤسسـيالصحـيالحجـرمقـرإلـىالوصـولًسـاعةمـنبـدءً المسـافر 01

هــذهفــيــهبالمتعلقــةوالإجــراءاتالمؤسســيالصحــيالحجــرمــنالاتيــةالفئــاتتســتثنى
:حــةالصوزارةتعتمدهــاالتــيالاحترازيــةالاجــراءاتعليهــمتطبــقأنعلــىالوثيقــة 02

ثناءباســتالمملكــةخــارجمــنالقادميــنلجميــعالمؤسســيالصحــيالحجــرمــدةتكــونً
الصحـيالحجـربطريقـةلهاالمسموحالدولًمنأيـام7لمـدةاعلاهالمذكـورةالفئـات

.المؤسسـيالحجـرمقـرإلـىالوصـولًسـاعةمـناحتسـابهايتـمالمؤسسـي

03

(PCR)فحـصلعمـلعينـةأخـذيتـمالعامةالصحةهيئةتعـدهالـذيالنمـوذجوفـق
ظهـورًعـدممـعسـلبيةفحصـهنتيجةتظهـرلمـنالحجـرمـدةوتنتهـيالسـابعاليـومفـي

.الثامـناليـوممـنابتـداءً النتيجـةصـدورًوقتعليـهأعـراض

04

دونًهــممــنجميــعالمملكــةخــارجمــنالقادميــن(PCR)فحصيــنعمــلمــنيســتثنى
.الثامنـةسن 05

نـةالمواطوبنـاتوأبنـاءالمواطنـة،وزوجالمواطـن،وزوجـةوالمواطنـاتالمواطنـونً•
أنعلـى)الفرعيةالفقرةهذهفيالمذكورةالفئاتمنلأيالمرافقةالمنزليةوالعمالة

إجـراءيتـموأنأيـام،7لمـدةالمنزلـيالصحـيالحجـرمنهـمالمحصنيـنغيـرعلـىيطبـق
تطبيـقمـعالسـادساليـوممـنابتـداءً الحجـرمدةنهايةفـيلهـم(PCR)فحـص

.(الصحـةوزارةتحددهـاالتـيالاحترازيـةالاجـراءات
غيـرـىعليطبـقأنعلـى)محصنلمقيمالمرافقةمحصنةالغيرالمنزليةالعمالة•

(PCR)فحـصإجـراءيتـموأنأيـام،7لمـدةالمنزلـيالصحـيالحجـرمنهـمالمحصنيـن
لاحترازيـةاالاجـراءاتتطبيـقمـعالسـادساليـوممـنابتـداءً الحجـرمدةنهايةفـيلهـم
.(الصحـةوزارةتحددهـاالتـي

.المحصنين•
.الرسميةالوفود•
تتمانىعلالمقيميــنوعوائلهــموالدبلوماســيونًدبلوماســيةتأشــيرةيحملــونًمــن•

.الصحةوزارةتعتمدهماحسبمنازلهمفيالصحيالحجراجراءاتتطبيق
.الجويةالملاحةطواقم•
.الصحةوزارةتراهماحسبالصحيةالإمداداتبسلاسلعلاقةلهمن•

06
تشـترطيةالسـعودالعربيـةالمملكـةحكومـةبأنمواقعهاعبربالإعلانالناقلاتقيام

صحيتأميـنعلـىوالحصـولًإليهـابالقـدومالراغـبعلـىالمؤسسـيالصحـيالحجـر
وبـاتالعقلجدولًوفقــايعاقــبذلــكيخالــفومــنكورونــا،فيــروسمخاطــرلتغطيــة
عــنيعلــنوًالمخالـفعلـىالعقوبـاتبخصـوصيسـتجدومـاالوثيقـةهـذهفـيالمرفـق
.الاعــلاموســائلعبــرذلــك
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.للقادمينالوصولًمدينةفيالمؤسس يالصحيالحجريكونً :كالاتي(محصنغيرأممحصن)الصحيةالمسافرحالةمنالتحققيتم07
لمسافرلالصحيةالحالةمنالتحققمهمة(المغادرةمطارفي)الجويةالناقلاتتتولى
المعتمدةراطاتوالاشتللمتطلباتاستيفائهاومدىالمسافريقدمهاالتيالاثباتاتوفق
قومستالمملكةالىالوصولًوعندالصعودبطاقةاصدارقبلوذلكالصحةوزارةمن

.الصحيةللحالةتحققعمليةبأجراءالصحةوزارة
08

الصحيــةحالتــهحســبإيجابيــة(PCR)لفحــصنتيجتــهتظهــرمــنمــعالتعامــليتم
:الآتيوفــق
يومــا(14-10)لمــدةالمؤسســيالصــــــحــيالحجــرمقــراتفــيالعــــــزلًاســتمــــرار•

.تشــفىالمسفــيالتنويــمالصحــيوضعــهيســتدعيلالمــــنالتعافــيحـــالــةحســب
أنلــىعلذلــكالصحــيالوضــعاســتدعىإذاالمستشــفىإلــىالمصــابإحالــةتتــم•

اطنــيوموًللمقيمينالدولـةنفقـةعلـى)الأهليةحسـبلـهالعلاجتقديميكـونً
.(زيــارةبتأشــيرةللقادميــنالتأميــنتغطيــةنفقــةوعلــىالتعــاونًمجلــس

09

10

.الجويًالناقلعبرالمؤسس يالصحيالحجرمقراتحجزيكونً

11

13

زارةوًمنالمعتمدةالمؤسس يالصحيالحجرمرافقمعبالتعاقدالناقلاتتقوم
.الهيئةتعميمفياليهالمشارالرابطفيوالمذكورةالسياحة

مــن–ملكـةالميدخـلمـنلـكلالمسـتجدكورونـابفيـروسالاصابـةيغطـيطبـيتأميـنوجـود
التأميـناهـذيغطــيبحيــث–التعــاونًمجلــسدولًومواطنــيوالمقيميــن،المواطنيــن،غيــر

إلـىحاجـةالعـدموعنـدوالمستشـفيات،والطـوارئًالخارجيـةالعيـاداتفـيالعلاجتكاليـف
ًالطبـيالتأميـنيكـونًالمستشـفىفـيالتنويـم

 
المؤسسـيحـيالصالحجـرتغطيـةشاملا

14ًإلـىتصـللفتـرة
 
.يومـا

لسمجدولًمواطنيذلكفيبما)المدةساريًسفرجوازالمسافريحملانيشترط
(الخليجلدولًالتعاونً

12

احكام عامة

ـويًالجالناقـلويتحمـلالوثيقة،هذـفيالواردالشروطيسـتوفيلامـنكليعـاد14
.ذلـكعلـىالمترتبـةالتكاليف
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ادوار ومسؤوليات الناقل الجوي 

ايروسففحصشهاداتحملهممنالتحققبعدالاالمسافرينتصعيدعدممنالتأكد
.الثامنةسندونًالمسافرينماعداسلبيةنتيجةذات(PCR)كورونا 01

قائمــةًالتعاقــــدًمــــعًمرافــــقًالحجــــرًالصحــــيًالمؤسســــيًالمعتمــدةًمــنًوزارةًالســياحةًحســبًال
: المتاحــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــةًفـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــيًالــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــرابطًالتـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــالي

(https://cdn.mt.gov.sa/public/licensedAccommodations/index.html)ًًوعلـــــــــــــــــــــــــــــــى،
فـــقًإيـــواءًالنـــاقلاتًالجويـــةًابـــلااًالهيئـــةًالعامـــةًللطيـــرانًالمـــدأيًفـــيًحـــالًتعاقـــدهاًمـــعًأيًمرً
.تيشًسياحيًأخرًلغرضًالحجرًالصحيًالمؤسس ي،ًوذلكًمنًأجلًتشديدًالرقابةًوالتف

02

داخلللواصلين(PCR)فحصينبإجراءللقيامطبيةشركةمعبالتعاقدالناقليقوم
وكذلك(الوصولًوقتمنساعة24خلال)الوصولًعندالأولًاليومفيالمؤسس يالحجر

.للمحجرمغادرتهمقبلاعراضأيوجودعدممنللتأكيدالسابعاليومفي

03

أوهــممقراتإلــىالمســافريننقــلحــولًالمؤسســيالصحــيالحجــرمرافــقمــعالاتفاق
.(نقلوسيلةبتوفيرالمسافررغبحالفي)النقــلشــركاتمــعالتعاقــد 04

لمنــعطبقــةالموالبروتوكــولاتالاحترازيةالإجراءاتتفاصيــلعــنالرحلاتفــيالاعلان
تطبيــقاماســتخدوسياســةبهــا،الالتزاموأهميــةبالمملكــةكورونــافيــروستفشــي
.توكلنــا

05

06

(اختياريً)ـلوالنقالطيـرانرحلـةتكاليـفتتضمـنالتـيالمؤسسـيالصحـيالحجـرباقـاتبيـع
يبلـغفرالمسـاكانحـالفـيالفحـصإجـراءإلـىبالإضافةوالسـكنالحجـرمقـرإلـىالمطـارمـن
.أكثـرأوسـنوات8العمـرمـن

.المســافرينشــرائحجميــعتناســبباقــاتتوفيــرمــنالتأكــد

.الرحلــةبوصــولًالمؤسســيالصحــيالحجــرمقــرإبلاغ

.عهامالمتعاقدالمؤسس يالصحيالحجرمرافقببياناتالسياحةوزارةتزويد

07

08

09

https://cdn.mt.gov.sa/public/licensedAccommodations/index.html
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إجراءات ما قبل السفر

سـلبيةبنتيجـة(PCR)فحـصشـهادةفأكثـرسـنوات8بعمـرالسـعوديغيـرالمسـافريقـدم
مــنســاعة72المقدمــةالشــهادةمــدةتتجــاوزًولاالمســتجد،كورونــابفيــروساصابتــهعــدمتثبـت
الناقـلـلويتحمالشـرطهـذافـييسـتوفيلامـنكلويعـادالمغـادرة،وقـتقبـلالعينـةأخـذوقـت

.ذلـكعلـىالمترتبـةالتكاليـفالجـويً

01

تناسـبلتالمؤسسـيالصحـيالحجـرمقـروفئـاتأنـواامـنمتنوعـةخيـاراتالجـويًالناقـليوفـر
.منهـاالاختيارليتمالمملكـةخـارجمـنالقادميـنوشـرائحطبقـاتجميـعمـع

02

يقـومـيالتالمؤسسـيالصحـيالحجـرباقـاتإحـدىشـراءالمملكـةإلـىبالسـفرالراغـبعلى
:الآتيعلـىوالمشـتملةالجـويًالناقـلبعرضهـا

.السفرتذكرةتكلفة•
(اختياريً).المؤسس يالصحيالحجرمقرإلىالمطارمنالنقلتكاليف•
.المؤسس يالصحيالحجرمقرفيالسكنتكاليف•
.فأكثرسنوات8بعمرهملمنكورونالفيروس(PCR)فحصينإجراءتكاليف•

03

الاحترازيةالاجراءاتتفاصيــلعــنواضــحاعلانبوضــعالجــويًالناقــليقــوم
واعلانبها،لتزامالاوأهميةبالمملكةكورونافيروستفشـيلمنعالمطبقةوالبروتوكــولات

.عليهـااطلاعهوتأكيـدتوكلنـاتطبيـقاسـتخدامسياسـية

04

05
السعوديةعربيةالالمملكةإن:التاليبالإعلانالمسافرينبتنبيهالجويةالناقلاتعلى

كوروناروسفيلقاحتلقيهمتثبتشهادةإبرازالقادمينالمسافرينجميعمنتطلب
:التاليةاللقاحاتبأحد(19-كوفيد)
بايونتك-فايزرًلقاحمنجرعتين•
أسترازينيكا-أوكسفوردلقاحمنجرعتين•
موديرنالقاحمنجرعتين•
جوأسونًلقاحمنواحدةجرعة•

بلديفالرسميةالصحيةالجهاتمنتصديقهايتمأناللقاحلشهاداتويشترط
لقاحمنانيةالثالجرعة)الأخيرةالجرعةتلقيبينالمدةتقلوألاالقادمين،المسافرين

14عنالمملكةإلىوالمغادرة(واحدةجرعةذولقاحمنالأولىالجرعةأوجرعتينذو
منلبيطكماالمملكة،إلىالدخولًمنافذفياللقاحشهاداتتدقيقيتموقديوما،
أثناءتالأوقاجميعفيبصحبتهماللقاحشهاداتحملالقادمينالمسافرينجميع

المعتمدةمجوالبراالتطبيقاتبواسطةالصحيةالحالةإثباتأو)المملكةفيتواجدهم
قانونيةلتباعاتعرضةالمسافريجعلالاشتراطاتبهذاالالتزامعدمإن.(بالمملكة
.المملكةإلىالدخولًمنالمنعإلىبالإضافة

حجــزاليفتكعلـــىالمؤسســـيالصحـــيالحجـرتكفلةإضافةالجويــةالناقلاتعلىيجب
المنصوصالاستثناءاتعليهمتنطبقلاالذينالمحصنينلغيرالطيــرانرحلــةتذاكــر
.الوثيقةهذهفيعليها
06
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إجــــــراءات الوصـــول 

للمطـــــــار
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إجراءات الوصول للمطار

يفالمحددةللمساراتوتوجيههمالمسافريناستقبال
.الجوازات

02 فيينالعاملموظفيهاعلىالتأكيدالجويةالناقلاتعلى
لاحترازاتابتطبيقالقادمينجميعالتزامبضرورةالمطارات

.قهاومرافالمطاراتفيالمطبقةالصحيةوالبروتكولات

01

الصحيالحجرباقاتلأحدالمسافراختيارحالفي
مننقلالبتوفيرالجويًالناقلقيامالمتضمنةالمؤسس ي

لالناقيقومالمؤسس ي،الصحيالحجرمقراليالمطار
حددةالمالمساراتالى(أمتعتهمع)المسافربإرشادالجويً
ًالمحجوزًللنقل

 
.الجماركنقطةبعدمسبقا

04 .يينوالدبلوماسللمحصنينمختلفةمساراتتخصيص 03
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اجـــــــــــراءات النقـــــــــل

(المسافربطلحالفي)المؤسسـيالصحـيالحجـرمرافـقمـعبالتنسـيقالجـويًالناقـلعلى
لاحترازاتاالاشتراطاتوفقـاذلـكويكـونًالإيواءمقــرإلــىالمطــارمــنالمواصلاتبتأميــن
.العامةالصحةهيئةقبـلمـنالمحـددة

جـبويالرحلـة،بوصـولًالمؤسسـيالصحـيالحجـرمقـرإخطـارالجـويًالناقـلعلـىيجـب
لعـامابالأمنالعمليـاتابلاغحجـوزاتلديـهالـذيالمؤسسـيالصحـيالحجـرمقـرعلـى

مـنتساعاأربعمروربعدالمؤسسـيالصحـيالحجـرمقـرإلـىتصـللـمالتـيبالحالات
هـذهفـيالمرفـقالعقوبـاتلجـدولًوفقـايعاقـبذلـكيخالـفومـنالوصـول،موعـد

.الوثيقـة

01

02
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التسكين في مقرات الحجر 

الصحي المؤسس ي 
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س ي التسكين في مقرات الحجر الصحي المؤس

24خلالعالتجمكودفيالدخولًوتسجيلتوكلناتطبيقوتشغيلتحميلمنالتأكد
.الغرفةالىالدخولًمنساعة

التاليةتالحالًاباستثناءالسكنيةالوحدةداخلفرديبشكلالقادمينتسكينيكونً
.(الأولىالدرجةمنأقارب)واحدةعائلةمنالمملكةاليالقادمين•
اوالخاصةالاحتياجاتذويًمنذلكيتطلبلشخصالصحيةالرعايةيقدممن•

.السنكبار

01

02
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العقوبـــــــــــات

العقوبات المقررة الفئات

مخالفات غير السعودي مخالفاتًتعليماتًالعزلًأوًالحجرًالصحي

الأشخاص ذوي الصفة الطبيعية

ن يشمل ذلك المسافرين القادمين م) 

(خارج المملكة

ملكةالمعنأبعادهفيتمسعوديغير المخالفكانإذا

 دخولهمنعو 
 
فيالموقعةالعقوبةتنفيذبعداليهانهائيا

(حقة

عنتزيدل بغرامةالصحيالحجر او العزل تعليماتيخالفمنيعاقب

كرار تحالفيو معا،بهمااو ،سنتينعنتزيدل لمدةالسجنأو ريال(200.00)

السابقةالمرةفيالموقعةالعقوبةتضاعفالمخالفة
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INSTITUTIONAL QUARANTINE 
GUIDELINES AND PROCEDURES
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DEFINITIONS

The procedures for hosting travellers arriving from abroad in specific
facilities to be quarantined at their own expense.

The qualified tourist accommodation facilities for quarantine licensed by
the Ministry of Tourism.

The national, foreign and privet airlines.

• For citizens or residents:
whose status shows (immune) in (Tawaklna) application by completing their
vaccinations against (COVID_19), those who have passed (14) days after their
first dose or those who have recovered from (COVID_19) in a period not
exceeding (6) months.
• For non-residents and first-time visitors:
Who have completed (14) days since receiving all doses of the vaccination (by
an authorized vaccine by the Kingdom of Saudi Arabia), while providing a
certificate or proof in accordance with the requirements set by the Ministry of
Health.

INSTITUTIONAL QUARANTINE

INSTITUTIONAL 
QUARANTINE FACILITIES

AIR CARRIERS

IMMUNE
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GENERAL PROVISIONS

All international travellers arriving to Saudi Arabia must complete
their institutional quarantine at their own expense starting from
the time of arrival at the institutional quarantine facilities.

01

Passengers under the following categories would be exempt from
the institutional quarantine and its procedures mentioned in this
document, provided that the precautionary measures of MOH are
applied:

02

The duration of the institutional quarantine for all travellers
arriving to Saudi Arabia, with the exception of the categories
mentioned above, is for a period of 7-days for all permitted
countries by the institutional quarantine method and will be
effective from the time of arrival to the institutional quarantine.

03

In accordance with the form prepared by the Public Health
Authority, Passengers must take a PCR test on the 7th day of
arrival. If the result is negative, they are permitted to leave
quarantine on the 8th day.

04

Children under the age of eight are exempt from taking both PCR
tests.

05

• Saudi citizens, citizen spouses, citizen’s children and domestic
workers accompanying any of individuals mentioned in these
categories. Non-immune travellers, in this category, shall
comply with home quarantine for a period of 7 days, and be
allowed to take the COVID-19 PCR test starting on the 6th day
of quarantine.

• Non-immune domestic workers accompanying an immune
resident. Non-immune travellers shall comply with home
quarantine for a period of 7 days, and be allowed to take the
COVID-19 PCR test starting on the 6th day of quarantine.

• Immune travellers.
• Those holding a diplomatic visa, diplomats and their residing

families, on the basis that they adhere to the quarantine
procedures by staying in their homes in accordance to the
MOH approved regulations.

• Cabin Crews.
• Those involved in health supply chains, according to MOH.

06 All air carriers must announce in their websites that the
government of Saudi Arabia requires institutional quarantine for
those who plan to visit the country and must, also, obtain a
medical insurance to cover their treatment of (COVID-19).
Violators of this clause shall be punished in accordance with the
attached penalties in this document, and it will be announced
through the media.
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GENERAL PROVISIONS

Institutional quarantine shall be in the city of arrival.07

Travellers who intend on visiting Saudi Arabia should have medical
insurance that covers (COVID-19) treatment. (This excludes
citizens, residents, and GCC citizens). The insurance should cover
the costs of treatment in outpatient clinics, emergencies, and
hospitals; including institutional quarantine for a period of up to
14 days.

08

The status of the immune and non-immune travellers shall be
verified as follows:
• Air carriers (at the departure airport) are responsible for

verifying the passengers’ health status in accordance with
the passenger's documentations and the extent to which
they meet the requirements and conditions mandated by the
Ministry of Health before issuing the boarding pass. Upon
arrival to the Kingdom the Ministry of Health will conduct a
health check.

09

10

All passengers must carry a valid passport (including GCC citizens)

12

13 All passengers who test positive for (COVID-19) will undergo
treatment, as follows.
• Isolation in the institutional quarantine for a period of

(10-14) days, depending on the state of recovery for those
whose health status does not require hospitalization.

• Those who require treatment shall be referred to a
hospital if necessary, (at the expense of the state for
citizens, residents, and GCC citizens, and at the expense of
insurance company for those arriving on a visitor visa).

The reservation of the institutional quarantine shall be through the
air carriers.

All air carriers should contract institutional quarantine
establishments that are verified by Ministry of Tourism, which is
mentioned in GACA’s circular.

11

14 Passengers who do not meet the requirements shall be
returned and the air carrier shall bear the costs
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ROLES AND RESPONSIBILITIES OF AIR CARRIERS 

Ensuring that all passengers provide a negative (COVID-19) PCR
certificate, except for passengers under the age of eight.

01

Contracting with licensed institutional quarantine facilities by the
Ministry of Tourism in accordance with the following link:
(https://cdn.mt.gov.sa/public/licensedAccommodations/index.html).
The air carrier shall inform GACA of any accommodation facility that
the air carrier has contracted for the purpose of institutional
quarantine.

02

Carriers shall contract medical care centres to perform two (PCR) tests
for passengers after checking into their institutional quarantine
establishments on the first day of arrival (within 24 hours of arrival) as
well as on the seventh day to confirm that there are no symptoms
before checking-out.

03

Agreement with institutional quarantine facilities regarding the
transportation of passengers to their facilities or contracting other
means of transport companies (optional for air carriers wanting to
provide other services to their passengers).

04

Announcing on flights the details of the preventive measures and the
protocols applied for preventing the spread of (COVID-19) in the
Kingdom of Saudi Arabia, as well as the importance of on using
(Tawakkalna) Application policy.

05

06

Selling institutional quarantine packages that include the costs of
flights, accommodation and transportation (optional) from the
airport to the quarantine location in addition to conducting the
examinations for all passengers who are 8 years or older.

Ensuring the availability of packages suitable for all passenger
segments.

Informing the institutional quarantine on flight arrivals.

Providing the Ministry of Tourism with data on contracted
institutional quarantine facilities.

07

08

09

https://cdn.mt.gov.sa/public/licensedAccommodations/index.html
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PRE-TRAVEL PROCEDURES

All non-Saudi passengers, except for passengers under the age of 8,
must submit a negative (COVID-19) PCR certificate test. The period of
the submitted certificate must not exceed 72 hours before boarding.
Individuals who do not meet this requirement shall be returned on the
expense of their air carriers.

01

Air carrier shall provide a variety of options to choose from for
institutional quarantine that suits all segments for those coming to the
Kingdom of Saudi Arabia.

02

Those who intent to travel to Saudi Arabia should purchase one of the
institutional quarantine packages that the air carrier is offering which
include the following:
• Tickets Cost
• Transportation costs from the airport to the institutional

quarantine(optional).
• Accommodation costs in the institutional quarantine.
• Cost of two (COVID-19) PCR tests for all passengers excluding

passengers under the age of eight.

03

Air carrier must place clear documents stating the preventive measures
and protocols that are applied to prevent the spread of (COVID-19) in
the Saudi Arabia and the importance of adhering to them. They should
also provide a usage policy of (Tawakkalna) application and ensure that
passengers are informed about it.

04

05 Air carriers should alert passengers to the following
announcement:
The kingdom of Saudi Arabia requires upon arrival that passengers
show a prof of vaccination (vaccine certificates (for (COVID-19) with
one of the flowing vaccines:
• 2 doses of Pfizer-BioNTech
• 2 doses of Oxford-AstraZeneca
• 2 doses of Moderna
• 1 dose of Johnson & Johnson’s Janssen

Vaccine certificates are required to be certified by official health
authorities from the country that provided the vaccination for
incoming passengers, and the duration between receiving the last
dose (the second dose of a two-dose vaccine or the first dose of a
single-dose vaccine) should not be less than 14 days before traveling
to the Kingdom of Saudi Arabia. Vaccine certificates may be verified
upon arrival at the checkpoints of the kingdom. Travellers must carry
their vaccine certificates at all times during their stay in the kingdom
(Or prove of health status through applications and accredited
programs in the kingdom). Failure to comply with these regulations
makes travellers subject to legal liabilities in addition to being denied
entry to the Kingdom.

06 The air carriers shall add the full cost of institutional quarantine to
airline tickets for non-immune passengers who are not under the
exemption categories in this document
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UPON AIRPORT ARRIVAL PROCEDURES

Air carriers must emphasize on airport staff
that arriving traveller must comply with the
precautions and health protocols applied at
airports and its facilities.

01 Receiving travellers and directing them to
their specified lanes in checkpoints.

02

Lanes will be dedicated for immune and
diplomatic travelers

03 If the passenger chooses one of the
institutional quarantine packages that
includes the air carrier providing transport
from the airport to the institutional
quarantine headquarters, the air carrier
shall guide the passenger (with their
luggages) to the pre-booked transport
routes after customs checkpoint.

04
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TRANSPORTATION PROCEDURES

Air carriers shall coordinate with the institutional quarantine
facilities to transport travellers from the airport to the specified
location by private cars or buses, depending on the choice of the
travellers; in accordance with the preventive measures stated by
Ministry of Tourism.

Air carriers shall notify the institutional quarantine facilities on
the arrivals of their flights. The institutional quarantine facilities
shall, also, inform the operations of the public security on booked
travellers that did not arrive at the institutional quarantine within
4 hours upon arrival. Failure to comply with these regulations is
subject to legal liabilities in accordance with this document.

01

02
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ACCOMMODATIONS IN 
INSTITUTIONAL QUARANTINE

Insuring (Tawwaklna) application is downloaded and operational
and that travellers are logged-in with the assembly code within 24
hours of checking-in.

Accommodations for travelers will be individually except for the
following:
• Travellers of the same family (first-degree relatives).
• Caregivers of special needs traveller or the elderly.

01

02
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PENALTIES

Categories Penalties stated in the royal decree number (584/A) date 1442-9-6

People of natural status 

(including travellers from 

outside Saudi Arabia))

Violations of instructions for isolation or quarantine Violations for Non-Saudi

Violators of isolation instructions or quarantine shall be

punished with a fine of 200.00 riyals or imprisonment for a

period not exceeding two years, or both, and in the event of a

repeating violation the penalty, previously signed, shall be

doubled.

Non-Saudi violators will be
deported from the Kingdom and
banned from entering indefinitely
after the execution of the
punishment against the individual.


